
OUSD DELAC
June 13, 2023 6pm DO

1. Call to Order - Approval of Minutes - (All approved)

2. Action Item: Review LCAP and recommend Board approval.
Mr. Perry shared information about the LCAP. He mentioned that the CBO is finalizing
numbers for the June 26 board meeting. He shared that there were some areas of growth but
still dealing with COVID things. He stated he doesn’t feel any of the data is reliable due to
COVID.
Here went on to review some of the goals:
Goal 1- Increase knowledge, application, and implementation of best practices for instruction
which maximizes learning for All student populations.
~ The baseline data was 36.4% and the three-year goal was 41%. We didn’t make this goal.
Last year in ELA we were at 24.12% and this year at 25%. In Math, our baseline was 18.49
and our goal was 23%. We did not make this. Last year we were at 11.95 and this year at
14%. The DWA baseline was 65.2% with a goal of 69% but our current data is 64%. Mr. Perry
went on to say that COVID had a real effect on us but we are working to improve. He also said
this is the trend throughout all the goals, but we are slowly increasing.
Goal 3- Increase parent and community partnership through consistent communication to build
support and participation for our families, students and community members.
~Mr. Perry shared that this is a hard goal to get data for. That parents have been told not to
come if they didn’t feel good. We don’t want to spread COVID so we are trying to get parents
to reengage with the schools again. This year we could see a lot more participation in school
events so things are starting to head back to normal. He also mentioned that he started the
district newsletter and that goes out to schools, parents and community members. This is
letting everyone know of the great things happening in your district and schools.
Goal 4 - OUSD will maintain or improve current levels of performance in all other areas
identified as State Priorities.
~Mr. Perry shared that the FIT report did improve for some sites. That Mill was at 93 and
moved to 94, that FV was at 90 and moved to 95, that CK was at 92 and stayed at 92, that
OHS was at 94 and went down to 93, that Alt Ed was at 94 and went to 97, and that the SFRC
was at 95 and stayed at 95. He shared that our graduation rate is high so a lot of things are
going right to earn your diploma. That our baseline was 96% and it went down to 92% and it is
now back to 96.3%

A parent asked how long these goals are good for. Mr. Perry shared that this was a 3-year
plan and that next year a new LCAP template was coming out and that we would be creating a
new plan and writing new goals.

A parent asked if a student graduates from NV vs OHS does it matter? Mr. Perry shared that
they are both legitimate high school diplomas but that at OHS you need more credit. He stated
that most students who go out to NV do so because they are short of credits because of failing
credits.



A parent asked if the 96.3% included NV students. Mr. Perry said, “Yes” and shared that we
are above the state average.
A parent said that she knows some parents move their child to NV because the time is less
and they want their older children to take care of the younger siblings while they go to work as
childcare is too expensive. Another parent stated that it is unfortunate that happens as we
need to look out for all our children’s educations but that he understands it too.

Mr. Perry asked if there were any other questions about the LCAP. There were none. He
ended by saying that overall we are moving in the right direction and that in talking with other
Superintendents in the area they are doing the same. Mr. Perry said we will finalize this LCAP
and he is looking forward to moving to the next plan. He informed them that the LCAP will go
to the board on June 26 for review and then be approved on June 27.
Maria motioned to approve the LCAP and Lorenzo seconded it. ALL said I.

3. Data from the ELAC Parent Survey
Mrs. Sailsbery shared the updated data since we had a few more parents complete the ELAC
Parent Survey at the last ELAC meeting. She reported that the outcomes stayed pretty much
the same though. Parents reviewed the summary handout. There were no questions
regarding the data.

Other: Mrs. Sailsbery shared information about free meals for the summer. Parents stated
they received that information. She also shared out about summer school and other summer
plans that students could participate in. One parent mentioned he had 2 students attending
summer school. The other parent said her children were not, but they needed something to
do. Mrs. Sailsbery then shared that students K-7 could go the local pool or bowling alley for
free and the district would be billed and is paying for that. The parents were excited to hear
about this opportunity for students for the whole summer.

A parent stated that felt in the dark about these meetings but knows more now and next year
will share more with her friends.



OUSD DELAC
13 de junio de 2023 6:00pm en la oficina del distrito

1. Llamada al Orden - Aprobación de Minutas - (Todas aprobadas)

2. Punto de acción: Revisar LCAP y recomendar la aprobación de la Junta.
El Sr. Perry compartió información sobre el LCAP. Mencionó que la CBO está finalizando los
números para la reunión de la junta del 26 de junio. Compartió que había algunas áreas de
crecimiento pero que aún se enfrentaban a cosas de COVID. Dijo que no siente que ninguno
de los datos sea confiable debido a COVID.
El pasó a revisar algunos de los objetivos:
Meta 1: aumentar el conocimiento, la aplicación y la implementación de las mejores prácticas
para la instrucción que maximiza el aprendizaje para todas las poblaciones estudiantiles.
~ Los datos de referencia fueron 36,4 % y la meta de tres años fue 41 %. No logramos este
objetivo. El año pasado en ELA estábamos en 24.12% y este año en 25%. En Matemáticas,
nuestra línea de base fue 18.49 y nuestra meta fue 23%. Nosotros no logramos esto. El año
pasado estábamos en 11,95 y este año en 14%. La línea de base de DWA fue del 65,2 % con
una meta del 69 %, pero nuestros datos actuales son del 64 %. El Sr. Perry continuó diciendo
que COVID tuvo un efecto real en nosotros, pero estamos trabajando para mejorar. También
dijo que esta es la tendencia en todos los objetivos, pero estamos aumentando lentamente.
Meta 3- Aumentar la asociación entre los padres y la comunidad a través de una
comunicación constante para generar apoyo y participación para nuestras familias,
estudiantes y miembros de la comunidad.
~ Sr. Perry compartió que este es un objetivo difícil para obtener datos. Que a los padres se
les ha dicho que no vengan si no se sienten bien. No queremos propagar COVID, por lo que
estamos tratando de que los padres vuelvan a involucrarse con las escuelas. Este año
podríamos ver mucha más participación en eventos escolares, por lo que las cosas están
comenzando a volver a la normalidad. También mencionó que comenzó el boletín del distrito y
que se envía a las escuelas, los padres y los miembros de la comunidad. Esto es para que
todos se enteren de las grandes cosas que suceden en su distrito y escuelas.
Meta 4: OUSD mantendrá o mejorará los niveles actuales de desempeño en todas las demás
áreas identificadas como prioridades estatales.
~ Sr. Perry compartió que el informe FIT mejoró en algunos sitios. Que Mill estaba en 93 y se
movió a 94, que FV estaba en 90 y se movió a 95, que CK estaba en 92 y se quedó en 92,
que OHS estaba en 94 y bajó a 93, que Alt Ed estaba en 94 y se fue a 97, y que el SFRC
estaba en 95 y se mantuvo en 95. Compartió que nuestra tasa de graduación es alta, por lo
que muchas cosas van bien para obtener su diploma. Que nuestra línea de base era del 96 %
y bajó al 92 % y ahora vuelve al 96,3 %

Un padre preguntó para cuánto tiempo son buenos estos objetivos. El Sr. Perry compartió que
este era un plan de 3 años y que el próximo año saldría una nueva plantilla LCAP y que
estaríamos creando un nuevo plan y escribiendo nuevas metas.



Un padre preguntó si un estudiante se gradúa de NV vs OHS, ¿importa? El Sr. Perry
compartió que ambos son diplomas de escuela secundaria legítimos, pero que en OHS se
necesitan más créditos. Afirmó que la mayoría de los estudiantes que van a NV lo hacen
porque les faltan créditos debido a la falta de créditos.

Un padre preguntó si el 96,3% incluía estudiantes de NV. El Sr. Perry dijo: “Sí” y compartió
que estamos por encima del promedio estatal.
Una madre dijo que sabe que algunos padres trasladan a sus hijos a NV porque tienen menos
tiempo y quieren que sus hijos mayores cuiden a los hermanos menores mientras ellos van a
trabajar, ya que el cuidado de los niños es demasiado caro. Otro padre dijo que es
desafortunado que suceda, ya que debemos cuidar la educación de todos nuestros hijos, pero
que él también lo entiende.

El Sr. Perry preguntó si había alguna otra pregunta sobre el LCAP. No hubo ninguno. Terminó
diciendo que, en general, nos estamos moviendo en la dirección correcta y que al hablar con
otros Superintendentes en el área, ellos están haciendo lo mismo. El Sr. Perry dijo que
finalizaremos este LCAP y está ansioso por pasar al siguiente plan. Les informó que el LCAP
irá a la junta el 26 de junio para su revisión y luego será aprobado el 27 de junio.
María hizo la moción para aprobar el LCAP y Lorenzo lo secundó. TODOS dijeron yo.

3. Datos de la encuesta de padres de ELAC
La Sra. Sailsbery compartió los datos actualizados ya que algunos padres más completaron la
Encuesta para padres de ELAC en la última reunión de ELAC. Sin embargo, informó que los
resultados se mantuvieron prácticamente iguales. Los padres revisaron el folleto de resumen.
No hubo preguntas con respecto a los datos.

Otro: La Sra. Sailsbery compartió información sobre comidas gratis para el verano. Los padres
dijeron que recibieron esa información. También habló sobre la escuela de verano y otros
planes de verano en los que los estudiantes podrían participar. Un padre mencionó que tenía
2 estudiantes que asistían a la escuela de verano. El otro padre dijo que sus hijos no lo
estaban, pero que necesitaban algo que hacer. La Sra. Sailsbery luego compartió que los
estudiantes K-7 podrían ir a la piscina local o al boliche de forma gratuita y el distrito sería
facturado y está pagando por eso. Los padres estaban emocionados de escuchar acerca de
esta oportunidad para los estudiantes durante todo el verano.

Un padre dijo que se sentía a oscuras acerca de estas reuniones, pero ahora sabe más y el
próximo año compartirá más con sus amigos.


